

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, SEPTEMBER 16, 1987

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-68, An Act to amend the Bretton Woods and Related Agreements Act, met at 3:40 o'clock p.m. this day, in Room 269 West Block, the Chairman, Russell MacLellan, presiding.

Members of the Committee present: Bill Kempling, Nic Leblanc, Aideen Nicholson and Pierre H. Vincent.

Russell MacLellan announced his appointment as Chairman of the Committee pursuant to Standing Order 93(2).

The Order of Reference dated, September 10, 1987, being read as follows:

ORDERED.—That Bill C-68, An Act to amend the Bretton Woods and Related Agreements Act, be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

On motion of Bill Kempling, seconded by Aideen Nicholson, it was agreed,—That the Committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* established by the Board of Internal Economy.

On motion of Nic Leblanc, seconded by Aideen Nicholson, it was agreed,—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that three members are present, including the Chairman and, in the absence of the Chairman, the person designated to be Chairman of the Committee.

On motion of Pierre Vincent, seconded by Aideen Nicholson, it was agreed,—That during the questioning of the witnesses, each member be allotted ten (10) minutes.

It was agreed,—That the Committee schedule a meeting on Thursday, September 17, 1987 at 9:30 a.m. with the Minister of State (Finance) and, if for some reason, the Minister was not available to appear, then with the Officials of the Department of Finance in attendance in order to complete its clause by clause consideration of Bill C-68 and report to the House.

At 3:46 o'clock p.m., the Committee adjourned until 9:30 o'clock a.m., Thursday, September 17, 1987.

THURSDAY, SEPTEMBER 17, 1987

(2)

The Legislative Committee on Bill C-68, An Act to amend the Bretton Woods and Related Agreements Act, met at 9:46 o'clock a.m. this day, in Room 307 West Block, the Chairman, Russell MacLellan, presiding.

Members of the Committee present: Bill Kempling, Bruce Halliday, Aideen Nicholson and Pierre H. Vincent.

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 16 SEPTEMBRE 1987

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-68, Loi modifiant la Loi sur les accords de Bretton Woods et des accords connexes, se réunit à 15 h 40, dans la pièce 269, Édifice de l'ouest, sous la présidence de Russell MacLellan, (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Kempling, Nic Leblanc, Aideen Nicholson et Pierre H. Vincent.

Russell MacLellan annonce qu'il a été nommé président du Comité conformément au paragraphe 93(2) du Règlement.

L'ordre de renvoi du 10 septembre 1987 se lit comme suit:

IL EST ORDONNÉ.—Que le projet de loi C-68, Loi modifiant la Loi sur les accords de Bretton Woods et des accords connexes, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un comité législatif.

Sur motion de Bill Kempling, appuyée par Aideen Nicholson, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ces *Procès-verbaux et témoignages* comme il est prévu par le bureau de régie interne.

Sur motion de Nic Leblanc, appuyée par Aideen Nicholson, il est convenu,—Que le président soit autorisé à tenir des séances pour recevoir des témoignages et à en permettre l'impression en l'absence du quorum pourvu que trois membres soient présents, y compris le président et, en son absence, de la personne désignée pour le remplacer.

Sur motion de Pierre Vincent, appuyée par Aideen Nicholson, il est convenu,—Que durant l'audition des témoins, chaque membre dispose de 10 minutes.

Il est convenu,—Que le Comité tienne une séance le jeudi 17 septembre 1987 à 9 h 30 avec le ministre d'État (Finances) et, si pour quelque raison le ministre ne peut comparaitre, avec les représentants du ministère des Finances afin de mettre un terme à l'étude article par article du projet de loi C-68 et d'en faire rapport à la Chambre.

À 15 h 46, le Comité s'ajourne jusqu'à 9 h 30, le jeudi 17 septembre 1987.

LE JEUDI 17 SEPTEMBRE 1987

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-68, Loi modifiant la Loi sur les accords de Bretton Woods et des accords connexes, se réunit à 9 h 46, dans la pièce 307, Édifice de l'ouest, sous la présidence de Russell MacLellan, (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Kempling, Bruce Halliday, Aideen Nicholson et Pierre H. Vincent.